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Omschrijving Raadsvoorstel: Aanschaf inventaris sportkantine De 

Bocht/De tas (1193)
Portefeuillehouder Wethouder N. Stemerdink
Samenvatting Het college stelt de raad voor: 1. Akkoord te gaan met de 

aanschaf van keukeninrichting en kantine inventaris voor 
sportkantine De Bocht/De Tas; 2. Het benodigde krediet van 
€ 65.000 beschikbaar te stellen en de kapitaallasten te 
verwerken in de programmabegroting 2020-2023; 3. De 
jaarlijkse kapitaallasten door te belasten aan Sportfondsen 
Leidschendam-Voorburg door middel van een 
huurverhoging van € 5.000 per jaar; 4. Bijgesloten 
begrotingswijziging vast te stellen.

Er dient inventaris en keukeninrichting te worden 
aangeschaft voor sportkantine De Bocht/De Tas. Binnen de 
begroting zijn geen middelen beschikbaar om de aanschaf 
van de benodigde inventaris te doen. Het is aan de raad het 
benodigde krediet beschikbaar te stellen.
Normaliter wordt een aanpassing van budgetten tijdens de 
afweging van de Kadernota aan de raad voorgelegd. Op het 
moment van opstellen van de Kadernota was deze behoefte 
echter nog niet bekend. Aangezien er op dit moment geen 
inventaris meer aanwezig is om de exploitatie  van de 
sportkantine op een goede, veilige en hygiënische
wijze voortgezet kan worden is uitstel van de investering 
geen optie. Daarom wordt het
verzoek separaat aan het college en de raad voorgelegd.

Financiële consequenties
Behandelvoorstel commissie
Commissie
Ingekomen griffie 13 juni 2019
Gepubliceerd op 13 juni 2019

Geagendeerd Vergaderdatum
Ingekomen stukken college 15 juni 2019
Raadsforum 3 juli 2019
Raadsforum 3 juli 2019

Toelichting
De kantine werd verpacht aan een onderhuurder, de overeenkomst met deze onderhuurder is 
beëindigd. Bij overdracht door de onderhuurder van de sportkantine De Bocht/De Tas aan de 
exploitant (Sportfondsen Leidschendam-Voorburg) bleek dat er géén inventaris en keukeninrichting 
meer aanwezig is in de kantine. De kantine kan alleen maar draaien indien hygiënische en veilige 



voorzieningen beschikbaar zijn. Sportfondsen heeft op dit moment niet de middelen om zelf te 
investeren, bovendien is de inventaris in andere door Sportfondsen geëxploiteerde gemeentelijke 
accommodaties ook eigendom van de gemeente en verwerkt in de huur.

Voorgesteld besluit

Besluit
Het raadsvoorstel wordt aangenomen met 23 stemmen voor (CDA, CU-SGP, D66, GL, PvdA, VVD) en 
9 tegen (GBLV).
Toelichting
De heer Rozenberg (GBLV) geeft bij dit agendapunt een stemverklaring.


